
 

EVA MEDIN 
Uppfödare och sammankallande i mentalitetsgruppen 
 
Jag har, sedan barndomen, haft ett stort 
hundintresse och är i dag ägare till en 
dvärgschnauzer och en riesenschnauzer.  
 
Mitt intresse för mentalitet började redan på 
70-talet när jag sommarjobbade på 
dåvarande Hundskolan och fick gå testbanor 
med de hundar som skulle väljas ut för avel 
och tjänst som exempelvis ledar- eller 
polishundar.  
 
I dag har jag plockat upp det intresset igen 
och försöker fördjupa mina kunskaper på 
området. 
 
 Inom Dvärgschnauzerringen finns många duktiga och erfarna personer med gedigna 
kunskaper i rasen och jag hoppas de, tillsammans med oss lite nyare, kan arbeta fram 
en bra grund för framtida avel.  
 
Mentaliteten är viktig och med en bra mentalitet och en tilltalande exteriör får vi en 

ras att känna stolthet för och som fungerar som sällskap, i arbete och mycket annat. 


